
 
 
 
Referat fra møde i Børnehave udvalget:  
 
Tirsdag den 30. maj kl. 16.00-17.30 

 
 

1. Velkommen til nye bestyrelsesmedlemmer og suppleanter, 
Joanna, Kathrine og Sanne og vi gennemgår kort oplæg om bestyrelsens rolle og 
opgaver – se vedlagte powerpoint oplæg. 

 
2. Opfølgning på sidste bestyrelsesmøde vedr.: 

 

• Kommunens økonomiske situation og betydningen i Pindstrup Børnehus: Gitte 
gennemgår status på situationen. Den 8. juni fremlægges sparekatalog på 60 mill, 
hvoraf der skal findes ca. 30 mill. Der kan blive behov for et ekstraordinært møde, 
såfremt der er noget, som bestyrelsen skal orienteres om.  
 

• Legepladsen – bestyrelsen drøftede sidste gang om der skulle laves en 
henvendelse til kommunen vedr. manglende opfølgning, når der fjernes noget ved 
legepladstilsyn, eks. lige nu - nye legehuse. Der samles på mødet stikord til en 
henvendelse til kommunen. Tone, Michelle, Bente og Gitte arbejder videre på en 
skrivelse til Team Ejendom. Vi drøfter muligheden for at søge fonde.  

 

• Kommunikationspolitik / AULA / Hjemmeside/kalender med lukkedage: Bestyrelsen 
opdateres på den nuværende kommunikationspolitik og det aftales at Gitte tilretter 
et bud på en ny opdateret politik til drøftelse i bestyrelsen.  
 

o Overblikket over lukkedage sendes ud omkring årsskiftet hvert år.  
o Der er enighed om at ALT skal på AULA og der f.eks kan suppleres med 

invitationer i papirform.  
o Jonas laver beskrivelse af hvordan man kan synkronisere fra AULA til sin 

egen elektroniske kalender.  
 
 

3. Orienteringspunkter – Nyt fra: 
 

a. Bestyrelsen: Intet nyt.  
b. Personalet:  
c. Lederen:  

i. Børnetal og personalesituationen: Gitte orienterede om status på 
børnetal i huset, samt ansættelser og barsler i huset under punktet 
omkring økonomien.  

 
 

• Evt.  
o Ønske om at datoer for det kommende skoleår sendes ud snarest.  

 
 
 
 
 


